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هاشمی: 

انتظارمان از بوکس و تیروکمان بیشتر بود

شرایط دو و میدانی ایران در آستانه المپیک

رییس کمیته ملی المپیک گفت: پاداش مدال 
آوران بلافاصله پس از کسب مدال پرداخت می شود 
و این حق ورزشکار است. کیومرث هاشمی در مورد 
کیفی و کمی بودن تعداد نفرات اعزامی به المپیک 
بیان کرد: در بازی های آسیایی بحث سهمیه مطرح 
نیست. در بحث المپیک مبنای حضور سهمیه است 
جایی  تا  ما  نداریم.  نفرات  انتخاب  در  نقشی  ما  و 
نظر  در  را  کمیت  کردیم  سعی  داشته  امکان  که 
بگیریم و افرادی که نمی توانند نقشی داشته باشند 
 ۶۱ رسمی  صورت  به  داد:   ادمه  دهیم.او  کاهش 
سهمیه داریم و به صورت غیررسمی ۶۳ سهمیه که 
جهانی  فدراسیون  را  نفر  دو  این  امیدواریم حضور 
وایلد  از  شنا  رشته  در  تنها  کند.  تایید  دوومیدانی 
جوانترین  نسیمی شاد  و  می کنیم  استفاده  کارت 
عضو کاروان است. هاشمی در مورد پاداش به مدال 
به  نسبت  را  تسهیلات  ما  کرد:  تصریح  نیز  آوران 
در  حضور  زیرا  کردیم  برابر  نیم  و  سه  قبل  دوره 
المپیک و مدال آوری کار سادهای نیست. بنابراین 
اگر ورزشکاری موفق به کسب مدال شود حتی اگر 
برنز باشد، کار بزرگی انجام داده است. او ادامه داد: 
دولت پاداشی در قالب سکه می دهد و ما هم در این 
کردیم.  استفاده  خصوصی  بخش  ظرفیت  از  میان 
و  المپیک  ملی  کمیته  در  استخدام  آن  کنار  در 
نیم  و  دو  نیز  را  سکو  کنار  پاداش  و  داریم  دولت 
برابر کردیم. بلافاصله پس از کسب مدال، پاداش ها 
داده می شود و این حق ورزشکار است. مظلومتر از 
ورزشکاران، مربیان هستند و یکی از درخواست های 
دیده  مربیان  که  بود  این  جهانگیری  آقای  از  ما 
شوند.هاشمی در مورد اعزام گروه اول کاروان گفت: 
تحویل  برای  آینده  هفته  چهارشنبه  پیشرو،  تیم 
آینده  هفته  چهارشنبه  دهکده  در  اتاقها  گرفتن 
اعزام میشوند و بعد از آن هفتم مرداد اعزام بعدی 
را خواهیم داشت. کاروان در ۱۸ گروه اعزام می شود 
راستا  این  در  میگردد.  بر  ایران  به  گروه   ۱۶ در  و 
برای نخستین مرتبه جلسه هماهنگی با سرپرستان 
اندیشیده  لازم  تدابیر  تمام  و  برگزار  ملی  تیمهای 
ارائه  را  موارد لازم  تشریفات  و  امینت  شد. کمیته 
کردند. این نشست به صورت کارگاه نیمروزی بود و 
به اذعان خود روسای فدراسیونها نشست خوبی بود 

و تمام مواردی که نیاز بود در اختیارشان قرار داده 
المپیک در مورد رسیدگی  ملی  شد.رییس کمیته 
ارتباط چندانی  موضوع  این  پیشکسوتان گفت:  به 
به کمیته ملی المپیک ندارد اما پیش بینی شده در 
قالب صندوق حمایت از پیشکسوتان به آنها توجه 
مالی  های  محدودیت  توجه  با  صندوق  اما  شود. 
و  گودرزی  آقایان  حال  این  با  دارد.  بندی  اولویت 
جمشیدی تلاش خود را می کنند و برنامه ریزی این 
است که این صندوق تبدیل به بانک شود وبه سمت 
درآمدزایی برود.هاشمی در ادامه مورد تکرار نتایج 
مدال  پتانسیل  دوره  این  در  گفت:  لندن  المپیک 
مدال  رنگ  اما  است  قبل  دوره  از  بیشتر  ما  آوری 
مهم است. اگر چهار مدال طلای گذشته را تکرار 
کنیم و یا افزایش دهیم کار بزرگی انجام دادهایم. 
در رشتههای کشتی، وزنه برداری و تکواندو قطعا 
مدال می گیریم. در بخش بانوان مدال بگیریم کار 
بسیار بزرگی است. من در مورد رنگ مدال نزدیک 
بازی ها صحبت میکنم زیرا هنوز ارزیابی از تیمهای 
ملی  کمیته  دارد.رییس  ادامه  حریفانشان  و  ملی 
ما  کرد:  بیان  اعزام  هزینههای  مورد  در  المپیک 
رقمی برای اعزام و رقمی نیز برای پشتیبانی تیمها 
المپیک  ملی  کمیته  و  ورزش  وزارت  که  داشتیم 
نیم  و  دوسال  از  ما  میکند.  پرداخت  را  اعتبارات  

پیش برای کسب سهمیه المپیک هزینه کردهایم. 
المپیک  سهمیه  کسب  برای  مستقیم  رویداد   ۸۰
داشتیم. ۱۴۰ اردوی خارجی و ۱۰۵ اردوی داخلی 
داشتهایم . مجموع اعتباراتی که در سال ۹۴ و ۹۵ 
برای کسب سهمیه المپیک پرداخت کردهایم ۶۵ 
میلیارد تومان بوده و هزینه اعزام نیز ۱۰ میلیارد 
شرکتهای  از  چرا  اینکه  مورد  در  او  است.  بوده 
نشد،  استفاده  کاروان  البسه  تولید  برای  داخلی 
تصریح کرد: شرکت لیلنگ ۳۰۰۰ تکه لباس را به 
صورت رایگان در اختیار ما گذاشت که هزینه آن 
حدود ۳ میلیارد میشد. در دوره قبل شرکتی که 
لباسها را تولید میکرد حتی پرداخت هزینه گمرک 
بود.  گذاشته  المپیک  ملی  کمیته  عهده  بر  هم  را 
کار  این  انجام  به  حاضر  ایرانی  شرکت  هیچ  البته 
میکردند  تهیه  را  لباس  تکه   ۵۰۰ آنها  اگر  و  نشد 
من دست آنها را نیز میبوسیدم چون وظیفه دارم. 
اقتصاد مقاومتی هم یعنی اینکه من باری از روی 
دوش دولت بردارم که این کار انجام گرفت.هاشمی 
درباره اینکه گفته می شود مدالهای وزنه برداری از 
قبل تقسیم میشود، گفت: این نگاهی است که در 
دنیای ورزش وجود دارد و نه می توان آن را تایید و 
نه رد کرد. البته مانور بیشتر بر روی دوپینگ بوده 
بحث  در  را  های جهانی  فدراسیون  وادا دست  که 

مستقیم  نظارت  خودش  و  کرده  کوتاه  دوپینگ 
دارد. وزنهبرداران ایرانی که بخواهند مدال بگیرند 
باید ذهن خود را از این مسائل خالی کنند و اگر 
رکوردهای تمرینی خود را آنجا بزنند دیگر بحثی 
پاسخ  در  المپیک  ملی  کمیته  نمیماند.ریس  باقی 
چقدر  کاروان  سنی  میانگین  که  پرسش  این  به 
دوچرخهسواری  و  جوانترین  تکواندو  گفت:  است؟ 
هستند،  ریو  المپیک  در  ایران  تیمهای  مسنترین 
سن  که  است  سال   ۲۶.۵ کاروان  سنی  میانگین 
 ۶۳ حدود  میشود.  محسوب  ورزش  در  پختگی 
درصد کاروان در سن پختگی قرار دارند که برگ 
برنده برای ما محسوب میشود.او در مورد رشتههایی 
مانند تیروکمان و بوکس که افت داشتهاند نیز بیان 
کرد: ما در برخی رشتهها مانند والیبال، تیراندازی، 
کشتی، تکواندو، تنیس روی میز و شمشیربازی از 
دوچرخه  در  داشتهایم،  رشد  سهمیه  کسب  لحاظ 
بودیم.  قبل  دوره  مانند  دوومیدانی  و  شنا  سواری، 
یا  بگیریم  سهیمه  چهار  داشتیم  انتظار  بوکس  در 
زیرا  کنیم  کسب  سهیمه  یک  از  بیشتر  تیروکمان 
در کل کسب ۷۰ سهیه را پیش بینی کرده بودیم.

ملاک  نمیتواند  سهمیه  بحث  فقط  البته  افزود:  او 
المپیک  در  که  نتایجی  و  باشد  فدراسیون  ارزیابی 
نیز کسب میشود میتواند اثربخش باشد. با این حال 
فکر میکنم بعد از المپیک ارزیابی از فدراسیونها را 
داشته باشیم بهتر است.رییس کمیته ملی المپیک 
در مورد پیش بینی کشورهای برتر در المپیک نیز 
گفت: فکر می کنم امریکا اول و چین دوم باشد. بعد 
از آنها نیز بریتانیا، استرالیا و ژاپن وضعیت بهتری 
مورد  در  دارند.هاشمی  کشورها  سایر  به  نسبت 
پوشش بازیهای المپیک نیز گفت: صداوسیما با یک 
تیم ۳۰ نفری به صورت تصویری بازیها را پوشش 
به  اقدامات مربوط  از حدود دو سال پیش  میدهد 
آن را انجام داده و حق پخش خریده شده است. در 
بخش مکتوب نیز  دست ما برای اعزام تعداد زیاد 
المپیک  رسانه  کمیسیون  و  نبوده  باز  خبرنگاران 
کل  در  میکرد.  مشخص  را  خبرنگاران  تعداد  ریو 
موقع  به  کادرفنی  و  ورزشکاران  زحمات  امیدوارم 
پوشش داده شود معتقدم رسانه یک فرصت است و 

باید از آن برای ورزش استفاده شود.

دو ومیدانی کاران ایران ۱۰ سهمیه حضور در بازی های المپیک 
موفق  فدراسیون  زمینه  این  در  و  اند  آورده  دست  به  را  ریو   ۲۰۱۶
در  ورزشکاران  سوی  از  شده  کسب  رکوردهای  اما  است،  کرده  کار 
ریو  میدان  در  موفقیت  از  روشنی  زیاد  انداز  چشم  اخیر،  سال  یک 
برای صاحبان سهمیه ها ترسیم نمی کند.فرصت کسب سهمیه های 
المپیک ۲۰۱۶ ریو، ۲۱ تیر به پایان رسید و دو و میدانی ایران مانند 
المپیک لندن، برای ریو نیز ۱۰ بلیت به دست آورد. احسان حدادی و 
محمود صمیمی در پرتاب دیسک، کاوه موسوی و پژمان قلعه نویی در 
پرتاب چکش، لیلا رجبی در پرتاب وزنه، رضا قاسمی و حسن تفتیان 
ماراتن، حمیدرضا  در دوی  مرادی  متر، محمد جعفر  در دوی ۱۰۰ 
پرش طول،  در  ارزنده  محمد  و  روی  پیاده  کیلومتر   ۲۰ در  زورآوند 
نمایندگان دو و میدانی ایران در این دوره از المپیک هستنددر کنار 
این المپیکی ها، برای برخی دیگر از ورزشکاران نیز هزینه های زیادی 
برای استخدام مربی و برگزاری اردوهای صرف شد، اما در رسیدن به 
المپیک ناکام ماندند.در این گزارش به بررسی المپیکی ها و جامانده 

های دو و میدانی ایران می پردازیم.
پرتابگران المپیکی

افتخاری  که  است  ایران  کار  میدانی  و  دو  تنها  احسان حدادی 
مدال  بر  علاوه  آسیا  دیسک  پرتاب  رکورددار  دارد.  در سطح جهانی 
برنز رقابت های قهرمانی جهان در سال ۲۰۱۱، مدال نقره بازی های 
المپیک ۲۰۱۲ لندن را نیز تصاحب کرد تا دو و میدانی نیز به رشته 
های مدال آور تاریخ ورزش ایران در مهمترین میدان ورزشی جهان 
اضافه شود. حدادی پس از لندن شرایط خوبی نداشت و نتوانست با 
مربی ایده آل خود تمرین کند تا اینکه چند ماه پیش از المپیک ریو 
یک بار دیگر کیم بوخنسوف با فدراسیون به توافق رسید تا این مربی 
روسی بازهم هدایت حدادی را برای المپیک ریو عهده دار شود.حدادی 
بیش از یک سال قبل و در مسابقاتی که در لوکزامبورگ برگزار شد، 
نتوانسته  تاکنون  زمان  آن  از  اما  آورد  دست  به  را  المپیک  سهمیه 
در  رکورد حدادی  بهترین  کند.  پیدا  متر دست   ۶۵ رکورد  به  است 
سال ۲۰۱۶، نتیجه ای است که در رقابت های مادرید به دست آورد 
و دیسک را ۶۳ متر و ۱۰ سانتی متر پرتاب کرد و با این نتیجه در 
حال حاضر رتبه ۶۱ پرتابگران دیسک جهان را در اختیار دارد و با این 
شرایط به نظر می رسد کار دشواری برای تکرار افتخار المپیک گذشته 
داشته باشد.محمود صمیمی دیگر نماینده ایران در ماده پرتاب دیسک 
به  مجارستان  زومباتلی  های  رقابت  در  صمیمی  است.  ریو  المپیک 
صورت ناپلئونی و با ثبت رکورد ۶۵ متر که دقیقا همان رکورد ورودی 
المپیک است، سهمیه گرفت. صمیمی هم پس از کسب سهمیه دیگر 
نتوانست به مرز ۶۵ متر نزدیک شود اما با همان رکورد در حال حاضر 

سی و یکمین پرتابگر دیسک جهان در سال ۲۰۱۶ محسوب می شود.
کاوه موسوی و پژمان قلعه نویی دو پرتابگر چکش ایران آخرین 
ورزشکاران کشورمان بودند که سهمیه المپیک را کسب کردند. این دو 
ورزشکار فقط دو روز مانده به پایان مهلت کسب سهمیه ها، در رقابت 
هایی که در بلاروس برگزار شد به ترتیب رکوردهای ۷۷ متر و ۴۰ 
سانتی متر و ۷۷ متر و ۱۸ سانتی متر را ثبت کردند تا المپیکی شوند.

ثبت این رکوردها از سوی موسوی و قلعه نویی کاملا غیر منتظره بود 
و در حال حاضر آنها را تبدیل به نفرات ۱۴ و ۱۶ ماده پرتاب چکش 
تکرار  صورت  در  ورزشکار  دو  این  کند.  می   ۲۰۱۶ سال  در  جهان 
رکوردهای خود در ریو نتیجه ای فوق العاده کسب خواهند کرد.لیلا 
رجبی دیگر پرتابگر ایران و تنها نماینده دو و میدانی زنان ایران در 
ریو است. رجبی یک سال پیش در جام کازانف قزاقستان، وزنه را ۱۸ 
متر و ۴ سانتی متر پرتاب کرد و المپیکی شد اما در یک سال گذشته 
در بهترین شرایط خود رکورد ۱۷ متر و ۳۴ سانتی متر را ثبت کرد و 

نفر هفتادم سال در ماده پرتاب وزنه زنان است.
دونده های حاضر در ریو

جام کازانف در سال ۲۰۱۵، علاوه بر رجبی، برای رضا قاسمی 
و حسن تفتیان نیز در دوی ۱۰۰ متر سهمیه المپیک را به ارمغان 
آورد. تفتیان با ۱۰ ثانیه و ۱۰ صدم ثانیه و قاسمی با ۱۰ ثانیه و ۱۲ 
صدم ثانیه رکوردهای خوبی در آن رقابت ها ثبت کردند و به همراه 

هم سهمیه المپیک گرفتند.
این دو ورزشکار هر دو برای کسب سهمیه ۲۰۰ متر المپیک نیز 
ناکام ماندند. قاسمی در یک سال اخیر  این راه  اما در  تلاش کردند 
نتوانست رکورد ۱۰ ثانیه و ۱۲ صدم ثانیه را تکرار کند و در رقابت 
هایی مانند آغاز فصل و چند رویداد برون مرزی رکوردهایی متوسط 
اما تفتیان شرایط متفاوتی تجربه کرده است و در  به جای گذاشت 
حال حاضر می توان گفت بهترین ورزشکار دو و میدانی ایران است.
تفتیان پس از اینکه در مسابقات آغاز فصل با ۱۰ ثانیه و ۱۳ صدم 
ثانیه قهرمان شد. در رقابت های ورلد چلنج در جمهوری چک پس 
متر  رکورد ۱۰۰  دارنده  و  جامائیکایی  نامدار  دونده  بولت  یوسین  از 
جهان و المپیک، در رده سوم قرار گرفت تا به درخشش خود ادامه 
ورلد  مسابقات  از  دیگری  مرحله  در  قبل هم  روز  از ۲۰  دهد. کمتر 
چلنج به رکورد ۱۰ ثانیه و ۴ صدم ثانیه رسید و با شکستن رکورد 
ایران، عزم جدی خود برای رسیدن به رکورد زیر ۱۰ ثانیه در بازی 
های المپیک را نشان داد.محمدجعفر مرادی هم که سال گذشته در 
با ثبت زمان دو ساعت و ۱۷ دقیقه و ۴۱  رقابت های ماراتن دوبی 
ثانیه المپیکی شد در یک سال اخیر در هیچ مسابقه ای شرکت نکرده 
از  پس  ماراتن  دونده  این  دارد.  شرایطی  چه  شود  مشخص  تا  است 

مدت ها تلاش توانست مسئولین فدراسیون را راضی کند که به یک 
اردوی برون مرزی در کنیا اعزام شود و حدود ۱۰ روز پیش نیز این 
اتفاق افتاد اما پس از گذشته نزدیک به یک هفته و زمانی که متوجه 
ایران  به  او نیست  این کشور مطابق میل  شد شرایط کمپ تمرینی 
بازگشت تا این اردوی ۳۷ روزه نیمه کاره بماند. مرادی فعلا در ایران 
به تمرینات خود ادامه می دهد و شاید اگر در المپیک بتواند به خط 

پایان هم برسد نتیجه قابل قبولی کسب کرده باشد.
پیاده روی تا المپیک

از  یکی  روی،  پیاده  کیلومتر  در ۲۰  زورآوند  سهمیه حمیدرضا 
در  ورزشکار  این  بود.  ایران  میدانی  و  دو  منتظره  غیر  های  سهمیه 
از  توانست  آسیا  قهرمانی  مسابقات  در  و   ۱۳۹۵ سال  روز  نخستین 

رکورد ورودی المپیک بگذرد.
زورآوند هم اگر در بازی های المپیک ریو به خط پایان برسد، می 

توان گفت که نتیجه ای قابل قبول گرفته است.
تنها پرنده المپیکی ایران

محمد ارزنده رکورددار پرش طول ایران تنها نماینده مواد پرشی 
المپیک است. ارزنده امسال و  دو و میدانی کشورمان در بازی های 
رقابت  این  تا  بپرد  متر  و ۱۶ سانتی  متر  توانست ۸  کازانف  در جام 
ها یک بار دیگر برای دو و میدانی ایران خوش یمن باشد.ارزنده که 
و در  دارد  زیادی  انگیزه  بار  این  نیز حضور داشت  لندن  المپیک  در 
مصاحبه هایش گفته است که هدفش فقط حضور در المپیک نیست 
بلکه می خواهد نتیجه خوبی به دست بیاورد. این پرنده که در حال 
است،   ۲۰۱۶ سال  در  جهان  طول  پرش  ورزشکار  بیستمین  حاضر 
این روزها تمرینات خود را زیر نظر ایگور پاکلین مربی قرقیزستانی 

پیگیری می کند.

تاریخ ال کلاسیکوهای 
فصل آینده مشخص شد

قرعه کشی رقابت های لالیگا دقایقی پیش 
به انجام رسید و تیم ها رقبای خود را شناختند.
بی شک پیش از شروع قرعه کشی همه منتظر 
تاریخ ال کلاسیکو بین رئال و بارسا بودند. طبق 
مرداد(  هفته)۳۱  اولین  در  رئال  کشی،  قرعه 
خانه  در  بارسلونا  و  است  سوسیداد  میهمان 
در  رئال  قبل  فصل  بود.  خواهد  بتیس  میزبان 
زمین سوسیداد با گل گرت بیل برنده بازی شد 
و بارسا نیز در نوکمپ، بتیس را با ۵ گل شکست 
داده بود.ال کلاسیکوی رفت نیز در هفته ۱۴ و 
در تاریخ ۱۴ آذرماه در نوکمپ برگزار می شود 
و بازی برگشت دو تیم نیز هفته اول اردیبهشت 
در  شد.بارسلونا  خواهد  برگزار  برنابئو  در  ماه 
نیز میزبان  تاریخ ۳۱ شهریور  هفته پنجم و در 
لالیگا  مهم  دوئل  اولین  که  بود  خواهد  اتلتیکو 
در  شود.  می  محسوب   ۲۰۱۷-۲۰۱۶ فصل  در 
هفته آخر نیز رئال میهمان مالاگا و بارسا میزبان 
ایبار خواهد بود.دربی مادرید نیز در دور رفت به 
آبان   ۳۰ تاریخ  و   ۱۲ هفته  در  اتلتیکو  میزبانی 
هفته  دو  رئال  ترتیب  بدین  شد.  خواهد  برگزار 
در  بارسا  مصاف  به  باید  مادرید  دربی  از  پس 
نوکمپ برود. قرعه بارسا به نظر ساده تر از رئال 

مادرید می آید.

 
نانی: والنسیا بهترین گزینه برای من بود

که  کرد  عنوان  والنسیا  جدید  خرید  نانی، 
با  است.نانی  بوده  او  گزینه  بهترین  باشگاه  این 
و  حضور ۱۲ هزار هوادار در مستایا معارفه شد 
استقبال گرمی از او به عمل آمد.ستاره تیم ملی 
پرتغال پس از معارفه اش عنوان کرد که والنسیا 
باشگاه  این  انتخاب  از  و  بوده  او  گزینه  بهترین 
خوشحال است.او گفت:« من والنسیا را انتخاب 
بودند.  من  برای  گزینه  بهترین  آنها  زیرا  کردم 
هستند.  بالا  پتانسیلی  با  بزرگ  باشگاهی  آنها 
اینجا هست که من در آن خوشحالم.  شرایطی 
لیگ اسپانیا رقابت فوق العاده ای دارد. هماهنگی 
نخواهد  سختی  کار  ولی  می برد  زمان  کمی 
و  تکنیکی  است،  لاتین  من  فوتبال  سبک  بود. 
سریع و به همین خاطر زودتر از دیگران با تیم 
هماهنگ می شوم. فوتبال پر از شگفتی است و 
منتظر شروع کارم در باشگاه هستم. حس کردن 
عشق هواداران خیلی مهم است. امیدوارم آنها را 

خوشحال کنم و رویاهایشان را برآورده کنم.« 

 
تکذیب توافق هیگواین و یووه 

توسط ناپولی
ناپولی،  باشگاه  لورنتیس، رئیس  اورلیو دی 
توافق این باشگاه با یوونتوس بر سر انتقال گونزالو 
هیگواین را تکذیب کرد.خبرگزاری های ایتالیا از 
روز  چند  در  یووه  به  هیگواین  احتمالی  انتقال 
آینده خبر داده بودند. طبق گزارشات یووه قصد 
داشت در قبال هیگواین، رقم فسخ ۹۴ میلیون 
یورویی اش را بپردازد. با این حال، دی لورنتیس 
چنین  که  گفت  و  کرد  تکذیب  را  موضوع  این 
صحبت ها  این  گفت:«  ندارد.او  صحت  چیزی 
کذب است. نباید هر چیزی که شنید را باور کرد.
ما برای چمپیونزلیگ تیم بسیار خوبی خواهیم 
ساخت. پیشنهادی برای هیگواین دریافت نکرده 

ایم، نه از سوی یووه و نه تیم دیگری.«

 
یونایتد یک قدم به پوگبا نزدیک تر شد

به نظر می رسد یوونتوس با دریافتی حاصل 
از فروش پوگبا به دنبال جذب گزینه های جدید 
جذب  برای  ناپولی  باشگاه  با  است.یووه  خود 
گفته  و  بود  مذاکره  حال  در  هیگواین  گونزالو 
می شود که بیانکونری ها قصد دارند ۹۴ میلیون 
یورو رقم فسخ هیگواین را پرداخت کرده و او را 
به خدمت بگیرند. بدین ترتیب هیگواین نیز در 
تاریخ  بازیکن گرانقیمت  به دومین  رونالدو  کنار 
تبدیل خواهد شد.حال این موضوع مطرح شده 
توانسته بودجه پرداخت  از چه طریقی  که یووه 
چنین رقمی را تامین کند. محتمل ترین گزینه 
در این رابطه این است که یووه با یونایتد بر سر 
انتقال پوگبا به توافق رسیده و مبلغ دریافتی از 
فروش پوگبا را دریافت کرده و با چنین بودجه ای 
در حال جذب هیگواین است. قیمت درخواستی 
که  یوروست  میلیون   ۱۲۰ پوگبا  قبال  در  یووه 
و  پرداخت شده  یونایتد  توسط  رقم  این  نظر  به 

انتقال در مراحل پایانی قرار دارد.

ترکیب تیم ملی کشتی آزاد در المپیک 
ترکیب تیم ملی کشتی آزاد برای حضور در 
بازی های المپیک ریو مشخص شد.جلسه شورای 
فنی تیم های ملی کشتی آزاد ظهر روز )جمعه( 
با حضور سجادی، معاون ورزش قهرمانی وزارت 
ورزش و جوانان و اعضاء برگزار شد و ترکیب تیم 
ملی در بازی های المپیک ۲۰۱۶ برزیل مشخص 
شد.مصوبات این نشست به شرح زیر است:مقرر 
گردید با توجه به کوتاه بودن زمان باقیمانده تا 
آغاز المپیک، نفرات برتر اوزان المپیکی بر مبنای 
رقابت های انتخابی تیم ملی، و سوابق و کارنامه 
مدعی  کشتی گیران  خارجی  میادین  در  حضور 
انتخابی  فرآیند  توضیحات  بخش  از   ۱۲ )بند 
تیم های ملی ( در هر وزن به ترتیب زیر معرفی 
شوند:۵۷ کیلوگرم: حسن رحیمی،۶۵ کیلوگرم: 
یزدانی،۸۵  حسن  کیلوگرم:  نصیری،۷۴  میثم 
کیلوگرم: علیرضا کریمی،۹۷ کیلوگرم: رضا یزدانی 
بعنوان گزینه اول برای پوشیدن پیراهن تیم ملی 
زمان  تا  نتواند  نامبرده  در صورتی که  بود.  خواهد 
اعزام به شرایط مناسب حضور در مسابقات برسد، 
امیر محمدی بعنوان نفر جایگزین اعزام خواهد شد. 
کادر فنی موظف است تا زمان  مقرر گزارش نهایی 
کیلوگرم:  کند،۱۲۵  ارائه  فنی  شورای  به  را  خود 

کمیل قاسمی .

 
انوشیروانی: وضعیت سلیمی راز است 

اعلام  ایران  وزنه برداری  ملی  تیم  سرمربی 
کرد: بهداد سلیمی در صدد دفاع از عنوان قهرمانی 
و جابجایی رکورد در المپیک ۲۰۱۶ است.سجاد 
انوشیروانی سرمربی تیم ملی وزنه برداری ایران، 
در خصوص تمرینات ملی پوشان برای حضور در 
 ۵ اسامی  زمان  اعلام  همین طور  و  ریو  المپیک 
وزنه بردار   ۷ ما  داشت:   اظهار  اصلی،  وزنه بردار 
او  خورد،  خط  موسوی  سیدایوب  که  داشتیم 
است،  کشورمان  ملی  تیم  آینده داران  از  یکی 
پیگیری می شود  نفر  با ۶  ادامه  تمرینات در  اما 
نفر   ۵ ترکیب  است  قرار  نیز  بعد  هفته  اواخر  و 
کیانوش  داشت:   اظهار  کنیم.وی  اعلام  را  اصلی 
هاشمی،  علی  و  مرادی  سهراب  رستمی، 
محمدرضا براری، بهداد سلیمی و بهادر مولایی، 
هستند.انوشیروانی  اردو  در  حاضر  وزنه بردار   ۶
او  گفت:  سلیمی  بهداد  مصدومیت  خصوص  در 
اما  رسیده،  به وضعیت خوبی  تمرین  ماه  با سه 
بهداد  اینکه شرایط حساس نشود، شرایط  برای 
بگویم  باید  اما  باقی می ماند،  راز  به صورت یک 
او  درباره  آینده  هفته های  در  خوبی  خبرهای 
عنوان  از  دفاع  در صدد  سلیمی  شنید.  خواهید 
ماه  است، چون سه  و جابجایی رکورد  قهرمانی 
این  ما  تلاش  کرده،  شروع  را  تمریناتش  دیرتر 
به  المپیک  برای  پایانی و  او هفته های  است که 
اوج برسد.وی که با رادیو جوان صحبت می کرد، 
یادآور  ریو  المپیک  در  مدال  پیش بینی  درباره 
انتظارات مردم و مسئولان  شد: تلاش می کنیم 
سه  البته  کنیم،  برآورده  المپیک  میدان  در  را 
سال میانگین سنی ما بالاتر رفته و همان طور که 
می دانید وزنه برداری رشته ای رکوردی است که 

نمی توان قول مدال داد.

 
اردوی دونده المپیکی در کنیا ناتمام ماند

از  پس  کشورمان  ماراتن  المپیکی  دونده 
مناسب نبودن شرایط تمرینی در کنیا به کشور 
المپیکی  دونده  مرادی،  بازگشت.محمدجعفر 
ماراتن که برای برپایی اردوی یک ماهه ۱۳ تیر 
یک  تنها  گذشت  از  پس  بود،  شده  کنیا  راهی 
شرایط  بازگشت.ظاهرا  ایران  به  تمرین  هفته 
کمپی  و  نبوده  مساعد  کنیا  در  مرادی  تمرینی 
وضعیت  بود،  شده  گرفته  نظر  در  وی  برای  که 
خوبی نداشت و بیشتر شبیه روستا بوده و همین 
موضوع باعث شد او خیلی زود به ایران بازگردد.
آمده  پیش  مرادی  برای  شرایط  این  حالی  در 
است  ایران  ماراتن  دونده  نخستین  او  که  است 
که توانسته سهمیه المپیک را بگیرد.او در چند 
ماه گذشته تنها در تهران تمرین کرده و اولین 
اردوی خارجی هم نیمه تمام ماند و باید دید با 
المپیک  در  او  برای  نتیجه ای  چه  وضعیت  این 
سازمان  عضو  شایان،  خورد.حسین  خواهد  رقم 
تیم های ملی دوومیدانی در این باره گفت: من 
بازگشت  علت  و  ندارم  وی  بازگشت  از  اطلاعی 
اینکه  است  مسلم  که  چیزی  اما  ندارم،  را  وی 
امکانات اردویی در کشور خودمان به مراتب بهتر 
در  از حضور  بعد  ما  ورزشکاران  و  است  کنیا  از 
آنجا متوجه این موضوع می شوند. کمپ تمرینی 
کنیا  ملی  تیم  خود  که  است  کوچکی  شهر  هم 
هم آنجا تمرین می کند.وی در مورد اینکه گفته 
برای وی مناسب  نظر گرفته  می شود، مربی در 
آموزش  مسئول  خواجوی،  گفت:  است،  نبوده 
فدراسیون این مربی را از روی رزومه اش انتخاب 

کرده بود و او هم رزومه خوبی داشت.

 
اردوی اروپایی 

برای تیم ملی والیبال دختران
حضوری  برای  ایران  والیبالیست  دختران 
اردو  اروپا  در  ها  کنفدراسیون  جام  در  پرقدرت 
در  ایران  های  والیبالیست  زنند.حریفان  می 
رقابت های جام کنفدراسیون ها معرفی شدند. 
شاگردان مایدا چیچیچ در تیم ملی در گروه اول 
با ویتنام )میزبان(، تایلند )تیم سوم آسیا( ، چین 
دوم هم چین  گروه  در  اند.  تایپه همگروه شده 
آسیا(،  دوم  )تیم  جنوبی  کره   ، آسیا(  اول  )تیم 
کرد. خواهند  رقابت  هم  با  قزاقستان  و  ژاپن 
دختران والیبالیست که از اواسط اردیبهشت ماه 
اردوی آمادگی را برای این رقابت های استارت 
زده اند، برای جام کنفدراسیون ها برنامه آماده 
هم  الان  همین  که  آنها  دارند.  ای  ویژه  سازی 
ابتدایی  در تهران تمرین می کنند، در روزهای 
مرداد ماه به در اسلوونی اردو می زنند تا ضمن 
این  در  هم  تدارکاتی  بازی  تمرین، چند  انجام  
کشور برگزار کنند. برنامه تیم ملی دختران بازی 
احتمال  ولی  است  اسلوونی  والیبال  ملی  تیم  با 
تدارکاتی  حریف  بازی  شرایط  داشتن  با  دارد 

شاگردان مایدا تیم باشگاهی هم باشد.
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داورزنی: میرزاجانپور هنوز خط نخورده است

دهقان: تمریناتم نصف 4 سال قبل بود، نتیجه بهتری می گرفتم

از تیم ملی والیبال را رد کرد، در حالی که  نام میرزاجانپور  رییس فدراسیون والیبال خط خوردن 
المپیک در حال حاضر روی سایت فدراسیون جهانی وجود دارد.محمدرضا  ایران در  بازیکن  اسامی ۱۲ 
داورزنی بعد از خبر خط خوردن نام مجتبی میرزاجانپور از لیست تیم ملی در المپیک که سایت فدراسیون 
جهانی منتشر کرد گفت: به لحاظ مقررات IOC همه فدراسیون ها باید تا روز یکشنبه اسامی نهایی ۱۲ 
بازیکن خود را در المپیک به کمیته های ملی المپیک بدهند. بعد از این اتفاق نیز این اسامی به صورت 
به  را  بازیکن  اسامی ۱۳  پیش  روز  دو  لوزانو  داد:  ادامه  رود.او  می  فدراسیون جهانی  روی سایت  آنلاین 
سرپرست تیم ملی داد و او هم این اسامی را به کمیته ملی المپیک ارسال کرد. اسامی نهایی نیز تا یکشنبه 
به کمیته داده می شود. بنابراین میرزاجانپور هنوز خط نخورده است و در تمرینات تیم حضور دارد.رییس 
فدراسیون والیبال گفت: باید منتظر باشیم چرا که چند بازیکن ما مصدوم هستند و باید مشخص شود که 
وضعیت جسمانی آن ها چطور است. در چندروز آینده کادرفنی تصمیم می گیرد بازیکنی که از تیم ملی 
خط می خورد دریافت کننده است یا از بقیه بچه ها انتخاب می شود.داورزنی در ادامه افزود: ما این امکان 
را داریم حتی قبل از شروع مسابقه ها دو بازیکن خود را تغییر دهیم و فدراسیون جهانی و Ioc این امکان 

را داده که فدراسیون ها بتوانند این کار را انجام بدهند.

ملی پوش ریکرو بانوان ایران می گوید بعد از ۳ سال و نیم وقفه در مسابقات شرکت کرده و امیدوار 
است دوباره به اوج برگردد.زهرا دهقان درباره نتیجه اش در کاپ جهانی ترکیه اظهار داشت: سطح مسابقات 
واقعا بالا بود و برای نخستین بار بود در طول تاریخ برگزاری کاپ جهانی شرکت کننده زیادی در مسابقات بود. 
با توجه به اینکه آخرین مسابقه کسب سهمیه برگزار می شد همه کشورها با بهترین نفرات شان حضور داشتند و 
آمده بودند که بهترین نتایج را بگیرند.وی افزود: من مدت زیادی در اردو نبودم و بعد از ۳ سال و نیم به مسابقات 
برگشتم به همین دلیل جو مسابقه برایم سنگین بود. امیدوارم که دوباره بتوانم به اوج آمادگی خودم برسم.
ملی پوش ریکرو ایران در پاسخ به این سوال که برخی از تیم های آسیایی مانند هند، مالزی و چین تایپه نتایج قابل 
قبولی داشتند و این موضوع برای ایران خطرساز نیست، خاطرنشان کرد: در مسابقات به شرکت کنندگان دقت 
کردم. تیم ها همان نفرات سابق را داشتند. تیراندازی ورزشی است که نیاز به زمان دارد و موفقت این کشورها به 
این دلیل است که همان نفرات سابق خود را نگه داشته اند تا جو مسابقات برای برخی ورزشکاران تازگی نداشته 

باشد، آنها در میادین مختلفی شرکت می کنند، در حالی که در ایران به این صورت نیست.


